
Stane Valant ni več nadzornik v Savi
Skupščina delničarjev Podeljena razrešnica bivši in sedanji upravi ter
nadzornikom - Sava bo krepila turizem in bančništvo - Prodaja gumarstva
Brdo pri Kranju - Delničar-
ji Save Kranj so se na včerajšnji
skupščini seznanili z lansko 156
milijonov evrov vredno izgubo,
razrešnico podelili tako bivši
upravi, ki jo je vodil Janez Bo-
horič, kot sedanji upravi Mate-
ja Narata in nadzornemu svetu
ter imenovali nove štiri člane
nadzornega sveta.

Blaž Račič
Skupščina o predlogu za ponovno
imenovanje Staneta Valanta, Jan-
ka Kastelica, Jožeta Obersnela in
predsednika nadzornikov Mirana
Kalčiča ni glasovala, saj so na pre-
dlog nakelskega Merkurja z veliko
večino potrdili štiri nove člane nad-
zornega sveta. Pri tem na skupšči-
ni zaradi odločitve Agencije za trg
vrednostnih papirjev predstavniki
Soda, Kada, Republike Slovenije
in Aerodroma Ljubljana (skupaj
imajo približno tretjinski lastniški
delež) niso smeli glasovati. Tako
bodo novi nadzorniki Save Roman
Ambrož iz NFD, d. o. o., Rok Poni-
kvar iz Merkurja, Miran Kraševec
iz NFD Holdinga in Tomaž Perše,
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ki je zaposlen na davčni upravi.
Stane Valant razpleta glasovanja
po skupščini ni želel komentirati,
dejal je le, da ni zadovoljen z novi-
mi nadzorniki, ker jih pozna, kon-
kretnejši pa ni bil. V nadzorni svet
je svet delavcev Save imenoval še
Gregorja Rovanška, Lučko Pogač-
nik in Aleša Aberška.

S podeljeno razrešnico bivši
upravi Janeza Bohoriča, ki jo je iz-
glasovala približno dvetretjinska
večina delničarjev, ki so glasovali,
niso zadovoljni v društvu malih

delničarjev Slovenije. Kot je na
skupščini dejal Rajko Stankovič, je
višina odpravnine, ki jo je prejela
Bohoričeva uprava (skupaj več kot

800.000 evrov bruto), neprimerna,
še posebno zato, ker je kriva za slabe
poslovne rezultate, ki se kažejo tudi
v slabitvah. Negativno so ocenili
tudi delo nadzornikov, vendar ve-
lika večina delničarjev njihovemu
mnenju ni sledila. Predsednik nad-
zornikov Miran Kalčič je pojasnil,
da je bila odpravnina Bohoričevi
upravi določena že leta 2009, in do-
dal, da so bili delničarji obveščeni o
vseh pomembnih odločitvah.

V nagovoru delničarjem je Ma-
tej Narat poudaril, da so morali po
prevzemu vodenja Save najprej za-
gotoviti likvidnost z najemom 13
milijonov evrov kredita. Zdaj nada-
ljujejo reorganizacijo in racionaliza-

cijo poslovanja, tudi v turistični de-
javnosti. Turizem bo namreč ostala
pomembna Savina dejavnost, po-
dobno tudi bančništvo, zato se bodo
še naprej zavzemali za povezovanje
Abanke in Gorenjske banke. De-
javnost gumarstvo bodo prodali do
konca leta, prodali bodo nepremič-
ninsko družbo Sava IP. Premoženje
prodajajo, saj morajo poravnati dol-
gove do bank, ki jih je skupaj za pri-
bližno 400 milijonov evrov.

Narat je zadovoljen tudi z re-
zultati Save v letošnjem prvem
četrtletju, saj so presegli načrte
prodaje. Matična družba je dosegla
2,3 milijona evrov dobička, med-
tem ko so na ravni skupine v tem
obdobju imeli za 5,3 milijona evrov
izgube pred davki.

Stane Valant je izpadel iz nadzornega sveta kranjske Save.
Foto Igor Zaplatil
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